
ÒS�c m�s par tidari de fer consultesÓ

abstenci� á L'alcalde de la Bisbal d'Empord�, que era a l'oposici� quan es va votar la

moci� per adherir-se a l'AMI, creu que �s un debat que s'ha de fer al Parlament

Recorda que la independ�ncia no sor tia al programa

L'Ajuntament de la Bisbal d'Empord� (Baix Empord�) es va adherir a l'Associaci� de Municipis per la

Independ�ncia (AMI) quan governaven ERC Ðque llavors tenia l'alcaldiaÐ i CiU. El PSC va donar lliber tat de vot i,

ara, despr�s d'una moci� de censura, t� l'alcaldia i governa amb CiU. El seu alcalde, ñscar Aparicio (PSC), que

en el seu moment va optar per l'abstenci�, raona el sentit del vot, defensa que cal potenciar la gesti� local i creu

que en temes com el de la independ�ncia el debat s'ha de traslladar al Parlament, tot i que, aix� s�, aposta

clarament per les consultes.

Com es va adherir la Bisbal a l'AMI?Va ser durant la primera onada, quan en molts municipis governants per ERC

es va presentar la moci� d'adhesi� a l'AMI. Va ser un moment molt delicat a la Bisbal; es va mirar de consensuar,

per� est�vem pendents d'aprovar un pressupost i ten�em tamb� una moci� de conf ian�a a l'alcalde d'ERC.Quina

va ser l'actitud del seu grup?Vam parlar amb CiU Ðque era soci de govern d'ERCÐÊi els dos grups vam donar

lliber tat de vot. De sis regidors del PSC, i recordi que �rem a l'oposici�, tres van votar que s� i la resta vam optar

per l'abstenci�.Per qu� es va abstenir?Tot i donar lliber tat de vot, jo entenia, i encara ho defenso, que quan ens

vam presentar a les eleccions en el nostre programa no por t�vem l'element independentista i, en cap cas,

prev�iem que l'Ajuntament s'hauria de def inir en un tema com aquest. Els electors voten, en clau local, f ins i tot

amb independ�ncia dels par tidismes.Per� en tot cas el debat es pot plantejar.S�, per� entenc que aquest debat

forma par t d'un altre nivell de la pol�tica, i aqu� m'estic referint al Parlament de Catalunya, que �s on penso que

s'han de debatre temes com aquest. Per aix� vaig abstenir-me, en creure que l'�mbit local no era el m�s adient.

Pensi que, pel que fa al PSC de la Bisbal, som quatre independents de sis.Per� el seu vot no va ser un no. Es pot

interpretar que no hi est� en contra?Mai hi he estat en contra. En tot cas penso que per pronunciar-s'hi s'hauria

de valorar quan es plantegi realment un proc�s com aquest. A l'explicaci� de vot ja vaig deixar clar que la nostra

abstenci� no s'interpret�s com que hi est�vem a favor o en contra. L'abstenci�, si es vol, es pot interpretar m�s

en clau de forma que de fons. No �s un tema a debatre en un ajuntament.Ara �s l'alcalde. Se sent c�mode sor tint

a la llista de l'AMI?S�, perqu� �s una decisi� que va prendre el ple del meu ajuntament i aix� sempre s'ha de

respectar.Quin creu que seria el cam�, doncs?A banda que el debat s'ha de fer al Parlament, s�c m�s par tidari

de fer consultes. Seria, penso, un exercici de democr�cia en qu� la gent, l'electorat que deia abans, es podria

expressar millor.
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